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  - Često koristim bicikl, ne samo kao puko prevozno sredstvo, već mi je to i rekreacija. Slažem
se sa izgradnjom  nove biciklističke relacije, jer lično smatram da je to dobro, pre svega kao
doprinos bezbednosti u saobraćaju, a potom  i kao olakšanje u  kretanju tom  ovom relacijom.  
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